
 

REFERAT FRA  HOVEDUTVALGET TURN & 

DANS 2022  

Dato:  

Møte nr: 

24/5-22 

4 

Sted: Turnhallen, klasserom oppe 

Fremmøtte: Eirik Løvaas, Henry Bårdsen, Ronny Davidsen. Gunn mari Høyem, 

 Jan Otto Halseth Cate Norheim, Lejla Tipura. Hovedstyrerepresentanter. 

Ikke møtt:  

Meldt forfall: Ingen 

  

SAK NR. 

 

SAK 

 

 

ANSVARLIG / 

UTFØRT AV 

1 Presentasjon av hovedstyret. 

- Hovedstyre heretter kalt HS representanter er med i møtet for å 

sette en org plan for hovedutvalget. 

- HS informerer om hva som er forventet fra styret (informerer om at 

vi trenger en sportsplan for turn og dans) 

- HS informerer om at klubben ønsker at alt av møter og skriftlige 

ting blir lagt inn på teams. Går igjennom org plan til SSK 

- HS informerer om hvordan klubben får penger fra kommunen, nytt 

system om skal gå etter om klubber eier eget området eller ei. P.t 

får klubben ca 700 000, fra kommunen. 

- Fordeling av penger fra messer går til alle via en fordelingsnøkkel 

som er basert på antall medlemmer i de forskjellige idrettene. 

- Penger som er til overs etter at driftsutgifter er betalt går til de 

forskjellige idrettene. 

- HS anbefaler alle til å gå inn på SSK sine sider å lese seg litt opp i 

klubben sine retningslinjer og satsningsområder 

- Ronny Davidsen heretter kalt RD tatt opp med HS at det må 

avklares rollefordeling mellom ADM og Hovedutvalget. Viktig at 

ADM ikke undergraver hovedutvalget. Her er det viktig med god 

kommunikasjon. 
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2 Stillings utlysning på apparatturn kvinner 

- Leder informerer om forslag til tekst på stillingsutlysningen som 

hovedtrener. Det blir diskutert rundt tekst og innhold i denne. 

- Det er snakk om å ansette 1 stilling til, det diskuteres om det skal ansettes 

fast stilling eller innleid med ett visst antall timer. 

- Er viktig at det er en trener som kan trene på internasjonalt nivå. Er viktig 

at det er en som kan klare å sikre utøvere i alle apparater, spesielt skranke 

og hopp. 

-  

 

3 Informasjonsflyt: 

- Det er ønskelig at det blir bedre informasjonsflyt til medlemmene, 

det er viktig at info på nettsider stemmer med virkeligheten. 

 
 

 



Dato:24/5-22  Referent: Eirik Løvaas 
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Økonomi: 

- Det ble ikke tid til å gjennomgå økonomi på dette møtet 
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Eventuelt: 

 

- Det ble avtalt at i en periode fremover til vi har fått satt en bedre 

struktur på Hovedutvalget, vil det bli møter hver 2 uke inntil vi 

mener vi har bedre styring i alle ledd. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


